
 
 
 
 

Foreløpig protokoll 
Møte: Brukerutvalget Vestre Viken HF 
Møtedato: 25.10.23 
Tidspunkt: 0830-1300 
Sted: HSS 
Møteleder:  Rune Kløvtveit 
Deltakere: Fra Brukerutvalget: 

Elisabeth Schwencke, Mark Miller, Gudrun Breistøl, David C. Hemmingsen, Jan Helge 
Tuv, Toril Naper Hauge, Christine Malmberg, Nasim Rizvi 

Fra Administrasjonen:  
Anne-Lise Kristensen og Kurt Kleppe Josefsen (koordinator) 
Innledere: 
May-Janne Botha Pedersen 
Marit Øen Li 
 
 

 
Sak nr. Sak/merknad 

 
 Velkommen ved Maj-Janne og Marit 

 
Kommentarer 
Brukerutvalget ble ønske velkommen og fikk en god presentasjon av HSS 
 

104/23 Godkjenning av innkalling og saksliste 
 
Vedtak: 
Godkjent 
 

105/23 Protokoll brukerutvalgets møte 19.09.23 
 
Vedtak: 
Godkjent 
 

106/23 Referat arbeidsutvalgets møte 10.10.23 
 
Vedtak: 
Tas til orientering 
 

107/23 Saker til orientering, innkommet post  
• Referat UR 17.10.23 (ettersendes)  
• Protokoll HSØ (BU) 
• “Opprop” ang piloter innen rehabilitering 

Fra BU i Unicare 
• Henvendelse vedr salg av Blakstad fra privatperson 
• Høring Kreftstrategien 2024-2028 

 



 
 
 
 

Kommentarer/vedtak: 
 
Referat UR 17.10.23  
Referatet er innkommet etter møtestart. Referatet sendes ut med protokollen. 
 
Protokoll HSØ (BU) 
Tas til orientering 
 
“Opprop” ang piloter innen rehabilitering.  
Mottatt uttalelse fra Brukerutvalget i Unicare Hokksund. 
Brukerutvalget støtter uttalelsen fra Brukerutvalget i Unicare Hokksund. Det ønskes at 
administrasjonen tar en gjennomgang av rehabiliteringsfeltet. 
 
Henvendelse vedr salg av Blakstad fra privatperson 
BU takker for henvendelsen. Det tas opp mange punkter som er viktig for en god 
behandling og oppfølging av våre pasienter. BU tar disse innspill videre til programstyret i 
Nytt sykehus Drammen, Psykisk helse og rus og mottaksprosjektet og ber om 
tilbakemelding fra administrasjonen. 
Brukerutvalget svarer på henvendelsen og Gudrun Breistøl lager utkast til svarbrev. Dette 
sendes på rundgang i utvalget før det sendes ut av koordinator. 
 
Høring Kreftstrategien 2024-2028 
Brukerutvalget er gitt alt for kort frist for å komme med kommentarer. Det må lages 
rutiner slik at det er mulig å komme med høringsuttalelser fremover. Brukerutvalget har 
kjapt gått igjennom strategien og vil i egnede fora ta opp relevante områder. 
 

108/23 Konferanser, invitasjoner og deltagelser  
Ikke mottatt nye invitasjoner i perioden 
 

• David deltar på konferanse i regi av BIR (Buskerud Innvandrerråd) 30.11 
• Torill deltok på konferanse på Gardermoen om samvalg. Det var mange gode 

diskusjoner og erfaringsdeling på mange gode områder.  
 

109/20 Pasientsikkerhetsuken 
Kort status fra aktiviteter ved BS, DS, KS, RS og Blakstad 
 
Kommentarer 
Både større og mindre aktiviteter på sykehusene. Gode erfaringer og spesielt pop-up 
møter var en god måte å møte helsepersonell på. Veldig positivt også å møte pasienter 
og ansatte i vestibylen samt motta erfaringer fra sykehusvertene. Mange pasienter og 
pårørende rapporterte at det er store problemer med transport. Erfaringer viser at 
begrepet samvalg ikke er så godt kjent, verken blant ansatte eller pasienter. På flere av 
sykehusene var det labert oppmøte av ansatte på de forskjellige aktivitetene. Videoene 
fra uken bør klippes opp i mindre videoer slik at de kan brukes på interne møter. 
Pasientsikkerhetsuken bør kanskje markeres mer, med blant annet felles postersamling i 
vestibylene. Inkludert her også presentasjon av de teknologiske løsninger som brukes i 
DHO. 
 



 
 
 
 

110/23 Oppnevninger prosjekt, råd og utvalg 
 

Oppnevninger i forkant av BU 
 

Oppnevninger i møtet 
Erstatning for Cecilie 
• Brukerrepresentant 

“Barn under radaren” 
• BS klinikkontakt 2 
• Vara LSU  

Asker og Bærum 

 
 
Nasim Rizvi 
Gudrun Breistøl 
 
Erstattes ikke 

KKU PHR Christine Malmberg 
i tillegg til Gudrun Breistøl 

 

 Pause 
 

111/23 Høring stortingsmelding PHT 
Regjeringen planlegger en Stortingsmelding om PHT. Det er noen konkrete spørsmål i 
følgebrevet, men høringen kan også ta opp andre ting. Hver enkelt tenker igjennom 
spørsmålene. Dette blir diskutert i bilene opp til HSS men skriftlige tilbakemeldinger 
sendes koordinator etter møtet. Det nedsettes en arbeidsgruppe som skal sammenstille 
spørsmålene.  
 
Kommentarer/vedtak: 
Frist for kommentarer 1. november. 
Elisabeth Schwencke tar på seg oppdrag med å lage et utkast. Innspill må sendes henne i 
løpet av inneværende uke. Samlet utkast sendes gjennom koordinator til PHT. 
 

112/23 Styresaker, styremøte 23.10 
Agenda legges ut i Admincontrol/Teams 23.10 
 
Kommentarer 
Det er en utfordring med bærekraftsplanen hvor det medfører store forandringer. 
Helsevesenet står ovenfor et stort skifte fremover hvor riktig behandling må bli i fokus for 
å utnytte ressursene best mulig, 
Det kan være ønskelig å få besøk fra noen i ledelsen til å diskutere bærekraftsplanen i BU 
i neste møte.  
 
 

 Pause 
 

113/23 Ambulanseflytjenesten 
 
Kommentarer 
Utgår. Tar i senere møte 
 

114/23 Erfaringsutveksling 
 
Medlemmer av utvalget har i perioden deltatt på følgende arenaer: 
 

• Forskningsprisen Bærum sykehus - Jury  



 
 
 
 

• Forskningsdagene Bærum sykehus  
• Organisasjonsutvikling Bærum sykehus – Sengepostprosjekt  
• Diabetes DHO prosjekt Bærum Sykehus  
• Foredrag om pårørenderollen - Diakonhjemmet studentopplæring  
• LSU Asker og Bærum  
• Heldags workshop ledergruppen BS  - Tid for handling   
• Evaluering av Pasientsikkerhetsuken BS  
• Foredrag 2-4 ledersamling BS Digital hjemmeoppfølging  
• Foredrag Allmøte BS DHO  
• Arbeidsmøte DHO i VVHF  
• Organisasjonsutvikling Bærum sykehus – Sengepostprosjekt del 2  
• Workshop nasjonal bredding av telesår prosjekt Innomed  
• Innomed arbeidsgruppe kompetanseportal og metode - Telesår  
• Sentralt Kvalitetsutvalg  
• Arbeidsutvalget  
• Prosjektstyre NSD  
• Styringsgruppe KI  
• Ungdomsrådet  
• KEK PHR  
• Pasientsikkerhetsuke - utdeling av VV kortet på Blakstad  
• Arbeidsmøte David plan BU møte KF  
• AU møte  
• Arbeidsmøte David plan BU møte KF  
• KKU PHR  
• Møte i arbeidsutvalget  
• Møte ang folkemøte i Drammen i samarbeid med Kreftforeningen  
• Innlegg på agentopplæring i kontinuerlig forbedring  
• Pop-up ved Drammen sykehus i forbindelse med pasientsikkerhetsuka  
• Møte i brukerutvalget  
• Styremøte Vestre Viken  
• Møte i LSU Drammen sykehus  
• KKU Intern service   
• Pasientsikkerhetsuka  
• LMK  
• Plivo øvelse i Kongsberg  
• Prosjekt gruppen utvidet legevaktsbil og intensiv ambulanse 626  
• AKU  
• Pasientsikkerhetsuka Kongsberg sykehus  
•  Konferanse for brukerrepresentanter i regi av, Safo,,FFO og Kreftforeningen, 

Gardemoen  
• Møte i Forskningsutvalget Vestre Viken  
• Møte i Klinisk etisk komité, Klinikk psykisk helse og rus  
• Innføringskurs i Klinisk etikk 
• Seminar i Forskningsutvalget 

 



 
 
 
 

115/23 Kommende møter   
• Styrets årsplan (ettersendes) 
• Brukerutvalgets års og møteplan (monsterarket) 

 
116/23 Eventuelt 

 
Prioritering i helsetjenesten 
Anne-Lise Kristensen er invitert inn i en ekspertgruppe i forhold til prioritering i 
helsetjenesten.  BU inviteres til å komme med innspill som hun kan ta med i arbeidet. 
 
Profilering 
Det er behov for ekstern informasjon om hva BU er, som kan brukes ved forskjellige 
anledninger. Skal de lages en brosjyre? 
 

 Omvisning HSS 
 

 Lunsj 
 

 
 


